

基督教宣道會錦綉幼稚園通告(第 21/22-54 號)

有關全日班膳食費事宜

敬啟者：

家長早前以書面形式向學校申請下午留校由班主任代為照顧，經校方審視後已批出。本校於 2022 年 5 月 16 日（星期一）開始安排已申請下午留校照顧之全日班學生可於校內進食午膳，有關全日班膳食費安排如下：

月份	費用	備註
5 月	\$240(收取半費)	/
6 月	不用繳交 (如 2 月已繳交)	首次申請在校午膳及尚未繳交 2 月膳食費者則繳交 \$480，請於 6 月 1 至 2 日在 E 座或 D 座校務處繳交。
7 月	\$480(收取全費)	/
8 月	\$240(收取半費)	/

另外，有關下午留校照顧之全日班學生午睡安排，敬請家長於 2022 年 5 月 16 日起自備寢具，並逢星期五帶回家清洗。（已委託薰衣草公司辦理午睡寢具安排之學生除外）。此外，如暫時只接種一劑疫苗之學生，敬請家長依時讓學生接種第二劑疫苗，否則未能安排學生下午留校照顧。以上各項，敬請家長垂注。

此 致

貴 家 長

基督教宣道會錦綉幼稚園



校長： 林琮美 啟
林琮美

2022 年 5 月 11 日

C. & M. A. Fairview Park Kindergarten Notice(21/22-54)
The meal fee arrangement for whole-day class

11th May, 2022

Dear Parents :

Parents should apply to the school in writing to stay in school in the afternoon to be taken care of by the class teacher, which has been approved after review by the school. From 16th May, 2022 (Monday), the school will arrange for full-time students who have applied for afternoon school care to have lunch on campus. The meal fee for whole-day classes are as follows:

Month	Fee	Remark
May	\$240 (half fee charged)	/
June	no need to pay (if paid in February)	Those who apply for school lunch for the first time and who have not paid the February meal fee will pay \$480. Please pay at the school office in Block E or Block D from 1 st to 2 nd June .
July	\$480 (full fee charged)	/
August	\$240 (half fee charged)	/

In addition, regarding the nap arrangements for full-time students, parents are requested to bring their own bedding from 16th May, 2022, and bring them home for cleaning on Fridays. (Except students who have entrusted Lavender Company to arrange nap bedding arrangements). In addition, for students who are only vaccinated with one dose of the vaccine temporarily, parents are requested to let the students receive the second dose of vaccine on time, otherwise the students cannot be arranged to stay in school in the afternoon to take care of them. All of the above, please pay attention to the parents

Yours sincerely,



Helen Lam
Lam King Mei Helen
The Principal